
 

 

 

Protokoll fra 

 

Årsmøte i Østre Udnes Bygdekvinnelag 
 

tirsdag 19. oktober 2021 kl. 19.00 på Haga Samfunnshus 

 

 

Ane Grøndahl ønsket velkommen til møtet og gikk til sak 1. 

Sak 1: Godkjenning av innkalling og saksliste:  

Møtet ble bekjentgjort via Facebook, hjemmeside og ved annonse i Raumnes 18. september. 

Medlemmer med e-postadresse fikk innkalling på mail. Innkalling og saksliste ble godkjent. 

Sak 2: Valg av møteleder, referent og to til å underskrive årsmøtereferatet  

Åse Raknerud Hoel ble valgt til møteleder og Eva Øvren til referent. Laila Grøndahl og Lajla 

Aass ble valgt til å underskrive protokollen. 

Sak 3: Årsberetning 

Ane Grøndahl leste styrets årsberetning. Det var ingen innvendinger til at den framlagte 

beretningen kunne godkjennes. Styret fikk ros for at det hadde vært bra med aktivitet 

forholdene tatt i betraktning. 

Sak 4: Regnskap 

Eva Øvren presenterte regnskapet for 2020-2021. Det viste et overskudd på kr 7 974. 

Regnskapet ble godkjent.  

Sak 5: Valg 

Anny Sagen la fram valgkomiteens forslag. Møteleder gjennomførte valget. Det var skriftlig 

valg på leder. 16 stemmeberettigede var tilstede. Ane Grøndahl ble gjenvalgt med 14 

stemmer. En seddel var blank og en ble forkastet. 

Resten av vervene ble valgt ved akklamasjon. Disse ble valgt: 

Styremedlemmer: Torill Nevland Fallet (ny, 2 år), Ingvild Westby Mehren (ny, 2 år) og Bente 

Saghaugen (gjenvalg, 2 år). (Åse Raknerud Hoel og Eva Øvren var ikke på valg.) 

Varamedlemmer til styret, alle gjenvalgt for ett år: 1. Susann Heiberg, 2 Kjersti Aulie og 3 

Tove Lindstrøm 

Nytt medlem til festkomiteen: Laila Grøndahl (2 år). (Else Westby og Elin Jødahl var ikke på 

valg.) 



 

Revisorer: Inger Døhlen ble gjenvalgt for 2 år. (Anne Kristine Moen var ikke på valg) 

Som ny i valgkomiteen ble valg Nina Helene Bang (3 år). (Gjenstående er Marit Ringereide 

(1 år) og Yngvild Wennevold (2 år).) 

 

Sak 6: Arbeidsplan 

Forslag til saker/arrangementer i kommende arbeidsår: 

• 20. oktober: Opptak for Facebook av Bente og Sissel som lager strikkede gresskar  

• 2. november: «Vi syr samtidig», Framtun skole. Tiltak mot unødig bruk av plast 

• 24- november: Kransekurs ved Torill Nevland Fallet i Rustad  

• 2. desember: Toving av årets nisser/gnomer på Framtun skole 

• 9. desember: Julemøte Haga Samfundshus 

• Januar: Vinkveld 

• Februar: Møte hos Lara Dystland i samarbeid med Nes Bygdekvinnelag 

• Mars: Såkurs og påsketoving 

• April: Guidet tur i Oslo 

• Mai: Planteauksjon og Årnesdager 

• Juni: Sommeravslutning 

• August: Tur til Odals Verk 

• September: Brød & Cirkus 

• Oktober: Årsmøte 

 

Sak 7: Innkomne saker  

Det var ingen saker under dette punktet. 

 

Den formelle delen av årsmøtet ble avsluttet klokka 19:45. Deretter ble det servert suppe med 

foccacia og deretter kaffe og kaker. Det var også utlodning med mange gevinster. 

 

 

Auli 20. oktober 

Eva Øvren 


